

الإشارة : ABK/BA/185
التاريخ : 2022/06/14

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين
دولة الكويت

تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: إفصاح مكمل

عملاً بأحكام الكتاب العاشر، الفصل الرابع، من القرار رقم 72 لسنة 2015 بشأن إصدار اللائحة التنفيذية المعدلة للقانون رقم 7 لسنة 2010 (قانون إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية) والمتعلقة بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها. نود إحاطتكم علماً أنه بتاريخ 2022/6/12 تم الإفصاح عن مقترح مقدم من المساهمين الرئيسيين في كل من البنك الأهلي الكويتي وبنك الخليج (شركة بهبهاني للاستثمار وشركة الغانم التجارية) لرئيس مجلس الإدارة في البنك الأهلي الكويتي يتم بموجبه الدخول في تعاون مشترك بين البنكين بحيث يتم بموجبه الاحتفاظ بكلا الكيانين وعلى أن يتم تحويل أحدهما إلى بنك متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية.

نود الإيضاح أن رئيس مجلس إدارة البنك الأهلي الكويتي سيقوم بعرض الموضوع على مجلس الإدارة لتقييم أطر التعاون المشار إليه أعلاه والقائم على استحواد أحد البنكين على الآخر مع إمكانية تحويل كيان واحد منهما إلى بنك متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية، وبما يحقق أكبر منفعة للمساهمين والمستثمرين. وسيطلب ذلك الموافقات اللازمة من بنك الكويت المركزي والجهات الرقابية المختصة والجمعية العامة.

مع أطيب التحيات،،،



فوزي ثنيان علي الثنيان
مدير عام شئون مجلس الإدارة



صورة إلى السادة/ هيئة أسواق المال

نموذج الإفصاح المكمل

التاريخ	14 يونيو 2022
اسم الشركة المدرجة	البنك الأهلي الكويتي (ش.م.ك.ع.)
عنوان الإفصاح	تعاون مشترك بين البنك الأهلي الكويتي وبنك الخليج
تاريخ الإفصاح السابق	12 يونيو 2022
التطور الحاصل على الإفصاح	نود الإيضاح أن رئيس مجلس إدارة البنك الأهلي الكويتي سيقوم بعرض الموضوع على مجلس الإدارة لتقييم أطر التعاون بين البنك الأهلي الكويتي وبنك الخليج والقائم على استحواد أحد البنكين للآخر مع إمكانية تحويل كيان واحد منهما إلى بنك متوافق مع أحكام الشريعة الإسلامية، وبما يحقق أكبر منفعة للمساهمين والمستثمرين. وسيتطلب ذلك الموافقات اللازمة من بنك الكويت المركزي والجهات الرقابية المختصة والجمعية العامة.
الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)	لا يوجد أثر مالي على البنك في الوقت الحالي



Ref. No: ABK/BA/185

Date: 14/06/2022

Boursa Kuwait
State of Kuwait

Subject: Supplementary Disclosure

Dear Sirs,

This is made pursuant to Module Ten, Chapter Four of Resolution No. 72/2015 concerning the Executive Bylaw amending to Law No. 7/2010 on the “Establishment of Capital Markets Authority and the regulation of Securities Activity”, pertaining to the “Disclosure of Material Information and the Mechanism of Notification”. We would like to advise you that on 12/06/2022, a disclosure was made regarding a proposal submitted by major shareholders of Ahli Bank of Kuwait and Gulf Bank and (Behbehani Investment Company and Alghanim Trading Company, respectively), to the Chairman of Al Ahli Bank of Kuwait, to consider a possible business collaboration between the two banks, whereby both entities are maintained and one of the entities is converted to a Sharia Compliant Bank.

We would like to clarify that the Chairman of Al Ahli Bank of Kuwait will present this matter to the Board of Directors to assess the scope of collaboration referred to above based on the acquisition of one of the banks by the other, with possibility of converting one entity to a Sharia Compliant Bank, to attain the best interest of shareholders and investors. This would entail obtaining necessary approvals from the Central Bank of Kuwait the concerned regulatory authorities and the general assembly.

Best regards.



Fawzy T. Al-Thunayan
GM, Board Affairs

CC: Capital Markets Authority



Disclosure and Transparency

Supplementary Disclosure Form

Date	14 June 2022
Name of Listed Company	Al Ahli Bank of Kuwait (K.S.C.P.)
Disclosure Title	Business Collaboration between Al Ahli Bank of Kuwait and Gulf Bank
Date of Previous Disclosure	12 June 2022
Developments that occurred to the disclosure	We would like to clarify that the Chairman of Al Ahli Bank of Kuwait will present this matter to the Board of Directors to assess the scope of collaboration referred to above based on the acquisition of one of the banks by the other, with possibility of converting one entity to a Sharia Compliant Bank, to attain the best interests of shareholders and investors. This would entail obtaining necessary approvals from the Central Bank of Kuwait, the concerned regulatory authorities, and the general assembly.
The financial effect of the occurring developments (if any)	No financial Impact on the Bank at present.

